
 

Verslag van de vergadering van de participatieraad, gehouden op maandag 20 november 2017 

Aanwezig: allen 

1. Opening en welkom: 

Chris van Tilborg opent de vergadering en heet ons welkom. 

 

2. Vaststelling agenda: 

De inbreng van werkgroepen komt in punt 4 aan de orde en is daarom niet als apart 

agendapunt opgenomen. We stellen de agenda onveranderd vast. 

 

3. Verslag vergadering 16 oktober 2017: 

De komst der bijen moet een bijeenkomst zijn; voorts keuren we het verslag goed. 

 

Activiteitenkalender: 

- Chris van Tilborg meldt de bijeenkomst Coalitie voor Inclusie te Utrecht. Hij heeft diverse 

workshops bijgewoond. 

- In maart houdt stichting Woongemak weer een manifestatie. Wilmy van de Beek denkt 

na over eventuele deelname van de participatieraad. Graag zien wij onderzocht of 

preventieve maatregelen (aanpassingen) aan woningen lonend zijn (zeker voor mensen 

aan de onderkant van de samenleving). Te onderzoeken door Hbo-studenten of SWP? Op 

onze volgende vergadering komen we erop terug. 

- Platform mantelzorg in de pers: Edwin van Harten heeft de boodschap goed 

overgebracht; daarnaast staat hij goed op de foto. 

- Het interview met Jantine Dekker, Chris van Tilborg en Jaap Plomp over ons  komend 

burgerplatform verschijnt woensdag 22 november. 

- Chris van Tilborg meldt ons contact met Ton Markink over onze afspraken met 

betrekking tot onze huisvesting in Stroud. Op 4 december volgt een overleg met de 

horecamannen. 

 

Voorts: 

- Een uitnodiging van Reijer van de Brink: opening kindcentrum op 30 november. Sybrecht 

van der Veen gaat erheen. 

- Toevoegen aan de activiteitenkalender: 4 december: platform Mantelzorg. 

- Zorgbelang Gelderland: afronding onderzoek, samenvatting toegestuurd. 

- Verzoek vanuit Leusden: een participatieraad in oprichting. Hij wil graag contact. Het 

Dagelijks bestuur nodigt hem uit in het verlengde van het overleg DB- gemeente. 

 



Verslag vooroverleg DB – gemeente, 14 november: 

Zie bijlage. 

Enkele aanvullende punten: 

- Richard Brouwer (gemeente- jeugd) wil graag eens langskomen. 

- Opvolging Present (opvang, begeleiding statushouders). We maken ons zorgen. De 

werkgroep participatiewet neemt contact op met Alex Hagenbeek. 

- Fons Kortrijk spreekt zijn zorg uit over een geïsoleerd wonende. Deze persoon woont en 

leeft wel  heel erg geïsoleerd. 

Uit de regio: 

Ermelo en Oldebroek zijn gekomen met een advies over het proces om tot een goed 

advies te komen. Het DB gaat dit bestuderen. 

Een vraag vanuit de RNV om te komen tot een regionaal advies. De werkgroep Jeugd 

neemt dit mee. 

 

4. Bespreekpunten: 

- a. advies Cliëntervaringsonderzoek: is uitgebracht. 

- b. armoedebestrijding bij kinderen: de werkgroep participatiewet heeft een aanzet op 

papier gezet. Tijdens de vergadering vullen wij die aan, zodat de secretaris voldoende 

materiaal heeft een conceptadvies op te stellen. 

- c. Inclusiefgroep (WSW): voorstel werkgroep participatiewet: het werk van de werkgroep is 

voor niets geweest: B&W zagen zich genoodzaakt vóór onze advisering al te beslissen. 

- d. reactie gemeente op advies verordening Wmo 2018: wij reageren vooralsnog niet op 

reacties op onze adviezen, maar deze reactie vinden wij dermate teleurstellend dat wij dit 

kenbaar hebben gemaakt tijdens ons overleg met de gemeente. 

- f. reizigerspanel Viavé: Fons Kortrijk legt uit hoe het panel is samengesteld en waarmee het 

bezig is. De signalen komen van gebruikers; er zijn echter geen gebruikers uit Putten, maar 

Fons Kortrijk blijft alert op adviezen. Overigens is Fons de enige echte vertegenwoordiger 

namens Putten. 

- f. rapportage tweede kwartaal: de werkgroepen kijken kritisch naar hun onderdeel en 

komen de volgende vergadering met op- en aanmerkingen. 

- g. centrumplan: Fons Kortrijk heeft weer eens geïnformeerd toen het weer heel lang stil 

bleef. Een nieuw extern bureau, het vertrek van de projectleider bij de gemeente hebben 

geleid tot vertraging en heroverweging. Hopelijk is er volgende week contact met de nieuwe 

projectleider. 

De participatieraad maakt zich zorgen over allerlei ontwikkelingen. Zijn continuïteit en 

kwaliteit nog wel verzekerd?  We gaan de volgende vergadering (ook) de wethouder en Adile 

Aslan uitnodigen. 

 

Communicatie: 

 Wie onze website zoekt via de site van de gemeente komt in een jungle terecht. We zijn 

vrijwel onvindbaar. Wilmy van de Beek neemt contact op met Joyce Koops. 

De wijzigingen vinden beetje bij beetje plaats. Nog te doen: 

- Positie jaarverslag; 

- Adviezen op datum; 

- Bijlage bij de handreiking aan de politiek; 



- Jaarverslagen op datum; 

- Advies verordening Wmo 2018; 

- Kersen op de taart. 

 

Burgerplatform: 

a. Draaiboek: ter plekke maken we afspraken over beamers en schermen. 

b. Participatieraadsleden wonen workshops bij, maken daar een verslag van en mailen 

dat naar Jaap Plomp. Hij bundelt ze en maakt één verslag. 

c. Ad Blok zal de avond openen. 

d. Ieder aanwezig om 19.00 uur 

e. Kers op de taart naar Interchurch. Wilmy van de Beek regelt de gang van zaken 

hieromtrent. 

Kennisoverdracht/ teambuilding: 19 januari. 

Chris van Tilborg benadrukt dat onze inbreng vooraf (verzoek van Janny Heun) belangrijk 

is. We sluiten ons jaar af op 20 december. Sybrecht van der Veen regelt. 

 

5. Reflectie: 

 we kijken terug op een zinnige, efficiënte vergadering. Jaap Plomp stelt voor het overleg DB- 

gemeente niet meer mondeling te rapporteren, maar als bijlage met de stukken mee te 

sturen. De vergadering gaat akkoord. 

 

6. Rondvraag: 

 

Fons Kortrijk meldt dat hem op 14 december een afscheidsreceptie wordt aangeboden door 

de gemeente Ermelo. Hij sluit zijn betaalde arbeidzame leven dan af. 

Edwin van Harten vraagt naar het doel van onze heidag: teambuilding en processen. 

Ad Blok: maakt zich zorgen over Jeugd en stelt voor Richard Brouwer in januari uit te 

nodigen. Vooraf zal hij een en ander aan papier toevertrouwen (en aan ons). 

 

7. Sluiting: 

Chris van Tilborg sluit de vergadering om 21.48 uur. 

 

Jaap Plomp  

 

 


